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Servicio de Urgencias 

a nuestras comunidades
24 horas - 365 días/año

Rambla Josep Maria Jujol, 51
Sant Joan Despí
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L'FC i BM Granollers es proclamen 
campions de la Supercopa de Catalunya

ECONOMIA Pàgina 11

El futur centre comercial d’Esplugues de 
Llobregat crearà més de 500 llocs de treball

SOCIETAT Pàgina 6

Reclamen desdoblar la sortida 50 de la 
C-32 pels col·lapses circulatoris per l’outlet

Gestión profesional inmobiliaria
“POR CONFIAR  EN NOSOTROS 

GRATIS 
CÉDULA HABITABILIDAD 

Y CERTIFICADO ENERGÉTICO”.

Empresa avalada por:

¡Vendemos su piso en 90 días!

www.clauassessors.com

697 75 89 98
Rambla Anselm Clavé,31
Entrada por Plaza Vic,1 - 1er Piso
 08940 CORNELLÀ DE LLOBREGAT

Precisamos viviendas en venta 
para nuestros clientes  por 

creciente demanda

Claudio Huguet

L'envelliment dels edificis del barri cornellanenc i la falta de recursos 
econòmics de les comunitats de veïns per a la seva rehabilitació ha creat 
un greu problema de deterioració que posa en perill la integritat de les 
persones pel despreniment de materials de les façanes Pàgina 9

Sant Ildefons demana ajuda
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SOCIETAT

 C/Ramoneda,70   Cornellà de Llobregat  · 93 375 15 14

· Persianas, Toldos y Mosquiteras 
· Ventanas de Aluminio y PVC
· Motorización de Persianas y Toldos

TOLDOS Y PERSIANAS PEÑA, VENTANAS, MOSQUITERAS

· Stores en Screen para Oficinas, Despachos y Locales
· Celosías para Lavaderos
· Reparación de Ventanas, Persianas, Toldos y Mosquiteras

El president de la Generalitat 
visita el Baix Llobregat
Carles Puigdemont va inaugurar el nou edifici de l’Institut 
Lluís de Requesens de Molins de Rei i, posteriorment, es va 
traslladar a l’empresa Cafè Saula de Sant Feliu de Llobregat on 
va participar en l’acte commemoratiu del 65è aniversari

El president de la Gene-
ralitat, Carles Puigde-
mont, va fer una crida a 

la comunitat educativa, en 
l’acte d’inauguració del nou 
edifici de l’Institut Lluís de 
Requesens de Molins de Rei, 
per “adaptar-nos als canvis 
accelerats que la tecnologia 
i la globalització compor-
ten”, i va demanar un esforç 
per “intentar posar-nos al 
capdavant d’aquesta trans-
formació, per poder dissen-
yar quina societat volem 
per als nostres fills”. “Com 
a país ho podem fer, per-
què els països petits som 

més competents, eficients 
i àgils, i podem prendre les 
decisions que calguin amb 
més facilitat, ha subratllat, 
i ha afegit “l’educació és el 
nostre petroli.”

El cap del Govern, que 
va estar acompanyat en 
aquest acte per la conselle-
ra d’Ensenyament, Meritxell 
Ruiz, i l’alcalde de Molins 
de Rei, Joan Ramon Casals, 
va posar en relleu, durant la 
seva intervenció, l’esforç dels 
professionals del sector que 
“amb aquesta escola equi-
tativa, igualitària, que volem 

que sigui inclusiva i nucli es-
sencial de cohesió social, ha 
donat com a resultat la millo-
ra dels resultats acadèmics.”

En aquesta mateixa línia, el 
president es va felicitar per 
la construcció d’aquest nou 
institut “que es va decidir en 
temps de restriccions, però 
es va entendre que hi ha 
equipaments que formen 
part de la cohesió social, 
i que no hi ha excusa per 
posposar, malgrat restric-
cions pressupostàries i pro-
blemes de finançament, els 
equipaments que poden ju-

gar un rol decisiu en la po-
lítica de vertebració social 
d’una comunitat.”

El nou edifici de l’Institut 
Lluís de Requesens substi-
tueix l’antic que data de 1970 
i ha suposat una inversió de 
prop de 5 milions d’euros. Un 
total de 620 alumnes reben 
classes en aquest centre, re-
partits en 5 línies de 1r d’ESO; 
4 de segon d’ESO; 3 de 3r 
ESO i 4t ESO, i 2 de Batxillerat. 
La majoria d’alumnes són de 
Molins de Rei però un cen-
tenar d’estudiants provenen 
del municipi d’El Papiol.

Seixanta-cinc anys de vida

Després de la inauguració d’aquest centre d’ensenyament, 
el president es va desplaçar fins al municipi de Sant 
Feliu de Llobregat, on ha fet una visita institucional 

a l’Ajuntament i s’ha reunit breument amb l’alcalde, Jordi 
San José. Tot seguit, es va traslladar a la fàbrica de Cafè 
Saula, en aquesta mateixa localitat, on ha participat en 
l’acte commemoratiu del 65è aniversari d’aquesta empresa 
familiar. Ha visitat l’empresa, ha signat en el llibre d’honor i a 
descobert finalment una placa commemorativa.

En el decurs de la seva intervenció, el president ha afir-
mat que  “la història d’aquest país són les pimes, com Cafè 
Saula i el 99% de les nostres empreses”; per això, ha dit, 
“Catalunya sap perfectament què vol dir que el Govern es-
panyol faci avançar el cobrament de  l’impost de societats, 
perquè el 40% de la recaptació es fa aquí, i són diners que 
les pimes necessiten per invertir i no per finançar l’Estat”.

La Diputació de Bar-
celona ha realitzat 
un estudi per a la 

construcció d'un itinerari 
per a vianants a la carre-
tera BV-2002 des de la 
cruïlla del barri de Sant 
Roc de Sant Vicenç dels 

Horts i l'estació d’FGC 
de Santa Colozma de 
Cervelló. L'estudi ha es-
tat presentat pel diputat 
d'Infraestructures Viàries 
i Mobilitat, Jordi Fàbre-
ga, a l'alcaldessa de Sant 
Vicenç dels Horts, Maite 

Aymerich, i el de Santa 
Coloma de Cervelló, Ge-
rard Segú. El treball ana-
litza les problemàtiques 
existents i busca la mi-
llor alternativa per donar 
continuïtat a l'itinerari de 
vianants ja existent.

El president de la 
Generalitat, Carles 
Puigdemont, va ma-

nifestar després de lliurar 
el XXVIII Premi Interna-
cional Catalunya  als doc-
tors Josep Baselga, Manel 
Esteller i Joan Massagué, 

que el reconeixement a 
aquests oncòlegs “ens 
col·loca al capdavant dels 
països científicament més 
avançats”. Segons l’acta 
del jurat, feta pública el 
passat 22 de juliol, els tres 
oncòlegs han estat distin-

gits amb el Premi Interna-
cional Catalunya “per la 
seva revolucionària tasca, 
especialment en la re-
cerca oncològica, amb la 
qual han contribuït signi-
ficativament a l’avenç de 
la biomedicina mundial”.

E  l Departament 
d’Ensenyament ja ha 
atorgat 84.049 ajuts 

de menjador, un total de 
15.890 més que a l’inici 
de curs del passat any. Del 
total dels ajuts concedits 

a data d’avui, 6.552 són 
al Baix Llobregat: 1.382 
corresponen al 100% de 
la beca i 5.170, cobreixen 
el 50% del cost del menja-
dor. Aquest increment de 
beques respecte el passat 

curs és possible a causa 
de la modificació dels llin-
dars econòmics d’accés 
als ajuts, que aquest curs 
inicia l’equiparació cap al 
llindar de la pobresa esta-
blert a l’Idescat. 

Presenten l'itinerari per a vianants a la BV-2002 

Esteller rep el XXVIII Premi Internacional Catalunya 

Ensenyament: 6.552 ajuts de menjador al Baix

Salut millora les instal·lacions 
de l’Hospital Moisès Broggi
Destina 4,5 milions d’euros per posar en marxa una nova unitat 
d’hospitalització i per modificar els espais de l’àrea d’urgències

El Departament de Salut 
ha injectat fins a 4,5 mi-
lions d’euros per millorar 

l’assistència que es presta a 
l’Hospital Moisès Broggi, a 
Sant Joan Despí. La primera 
de les actuacions a què s’ha 
destinat una part d’aquesta 
inversió és l’obertura i posa-

da en marxa d’una nova uni-
tat d’hospitalització –la nove-
na del centre, i dotada també 
amb 38 llits-, així com també 
la disposició de 12 llits de pre 
ingrés. D’aquesta manera, 
el centre hospitalari –que 
comptarà amb el 100% de 
capacitat disponible a hos-

pitalització- preveu resoldre 
la dificultat que tenia fins ara 
a l’hora de drenar pacients 
des del procés d’urgències 
amb indicació d’ingrés, una 
situació que a l’hivern es 
complicava especialment i 
que sobrecarregava altres 
processos assistencials i im-
pedia que els professionals 
sanitaris duguessin a terme 
millor la seva activitat.

La segona actuació realit-
zada per donar resposta als 
requeriments assistencials 
del centre ha estat la reor-
denació dels espais de l’àrea 
d’urgències, el que perme-
trà atendre millor al pacient, 
sense la rigidesa que com-
portaria el fet de mantenir 
l’actual estructura espacial.

Fotos:Generalitat  i LPdB

Fotos:Generalitat
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Múltiples combinaciones en cabezales, mesitas, armarios...

Comedores y muebles auxiliares con líneas exclusivas.
Proyectos a medida

Adaptamos nuestros modelos a su espacio

· Armarios a medida
· Zona de descanso exclusiva
· Transporte y montaje incluido

Financiación a 12 meses 
sin gastos ni intereses

Avda. Can Batllori, 24 · 08840 · Viladecans
Tel. 93 658 44 51 · abitareviladecans@hotmail.com

Reapertura de 

Muebles Rodriguez

en Viladecans

www.mueblesabitare.com
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Depressió
Fòbies
Ansietat
Estrés
Inseguretat i autoestima
Fracàs escolar
Adolescència
Problemes de Parella
Dol

Previsió, 1
08970 Sant Joan Despí
www.psicoars.com

Dra. Astrid Roda de Sola
ARS centre psicològic

Los verdaderos héroes   
de las empresas
En los últimos años se ha popularizado el concepto de 
Liderazgo como una de las capacidades claves a desarrollar 
en las personas. Hemos recibido diversas consultas 
solicitando como hacer para mejorar el liderzago, procesos 
de coaching , formación… Son varios los caminos pero 
el objetivo es el mismo, conseguir ser un buen líder en 
su organización o simplemente querer una posición de 
mando y para ello les dicen que necesitan liderazgo. 

Se ha hablado mucho de este concepto pero en realidad 
¿qué es lo que hace que las organizaciones funcionen?, 
¿cuales son las personas clave en las organizaciones? Hace 
unos días tuve una conversación con Mari Carmen, me 
explicava como había sido su vida laboral y me decía: ̈  cada 
día me dirigía al trabajo con mucha ilusión pero tambien 
con el típico miedo  que te da la seguridad de nos conocer 
el trabajo, ni la gente, ubicación..  En aquella época se 
empezaba desde abajo  y subías  cuando rendías muy bien 
en tu puesto actual y eras el mejor. Los jefes te ayudaban y 
te guiaban, pero eran tus compañeros los que te ayudaban 
y te daban las indicaciones para hacerlo mejor y de esta 
forma todos nos ayudabamos. Cuando alguien tenia mucho 
trabajo los compañeros le echaban una mano y hasta los 
jefes se unían si hacia falta. Con esfuerzo, disciplina y ganas 
de aprender siempre salía todo. Habían unos valores de 
esfuerzo, ilusión, compañerismo y constancia que hacían 
posible que todo funcionara en armonía y el cliente 
estuviera satisfecho. Eramos muy felices”. 

Al escucharla pensaba que debería ser extraordinario tener 
un empleado o compañera de trabajo como ella  y sus 
compañeros, que disfrutaban con su trabajo y se sentían una 
gran familia; destacaba que sus clientes estaban encantados. 
¿Cuantas personas podrían escribir la historia de Mari 
Carmen con la misma ilusión? ¿Cuantas empresa logran 
crear este entorno? ¿Cuantos querriamos tener esta historia? 

Que nos ha pasado para perder esta ilusión, las personas 
somos mucho más que recursos humanos de una 
organización. Son las que consiguen el éxito de la 
organización, son la organziación, son las que toman 
decisiones, las que inventan, crean, se sienten responsables 
,las que quieren autonomía, las que quieren una empresa 
sana, justa en el reparto de las responsabilidades y 
retribuciones, un lugar en el que aprender, un lugar en 
el que tener la consciencia  de que le están dando a la 
sociedad algo limpio, todo esto es lo que pensaba cuando 
Mari Carmen me explicaba su historia. 

Cuando consigues que cada empleado te entrege su 
mejor versión es cuando 
tienes tantos lideres como 
empleados porque cada 
uno lidera desde su puesto, 
con su contribución y, la 
grandeza de los “jefes” no 
se medirá pero el tamaño 
de su ego, sino por la altura 
del propósito al que sirve. 

Para mi Mari Carmen es 
una heroina del servicio y 
compromiso, una verdadera 
líder.

SOCIETAT

Nova via de solució al problema de l’antena de telefonia de Torrelles

L’Ajuntament de Torrelles ha fet públic l’agraïment per la predisposició de tots els grups polítics del Parlament 
de Catalunya per estudiar un nou emplaçament per l’antena de telefonia situada al costat de l’escola Sant Martí. 
L’octubre passat, la Comissió d’Ensenyament de la cambra catalana ha presentat una proposta de resolució a la 

Mesa del Parlament perquè el Govern de la Generalitat pugui treballar al costat del consistori torrellenc i Vodafone 
per trobar una alternativa a la ubicació de l’antena. Aquesta proposta de resolució al Parlament de Catalunya ha estat 
possible gràcies a la intensa tasca desenvolupada des de l'AMPA de l'escola Sant Martí i la comissió CEM de Torrelles.

Augmenten el nombre de denúncies de violència masclista 

Un total de 528 dones víctimes de violència masclista, 28 homes condemnats i 15 absolts és el balanç del segon 
trimestre de 2016 al Baix Llobregat, segons l’Observatori Comarcal del Baix Llobregat, que publica un informe 
trimestral de violència contra les dones amb l’explotació de les dades recollides pel Consejo General del Poder 

Judicial. El nombre de denúncies de violència masclista (528) augmenten respecte el trimestre anterior (+35) com també 
respecte a l'any anterior (+105). El 77,5% de les denúncies van ser rebudes per atestat policial amb denúncia de la víctima 
de violència masclista, l’11,7% per atestat policial amb intervenció directa de la policia i el 8,3% per informe de lesions.

L’Ajuntament de Gavà assumeix la gestió del servei de menús solidaris 

El Govern local de Gavà ha assumit la gestió del servei de menús solidaris que ha estat funcionant durant dos 
anys a la ciutat gràcies a la col·laboració voluntària de diferents entitats. Aquest servei es va iniciar el novem-
bre del 2014 per repartir diàriament menjar cuinat a persones sense prou recursos, després de la negativa de 

l'equip de govern a crear i gestionar un menjador social, malgrat l'existència a Gavà, pels estralls de la crisi, d'una 
necessitat real al respecte. D’aquesta manera, l'Ajuntament reconeix oficialment l'existència de casos d'exclusió 
social greus a la ciutat baixllobregatina, i alhora posa els mecanismes necessaris per pal·liar-los.

Després de tres anys con-
secutius en valors nega-
tius, el saldo migratori 

de la comarca torna a ser 
positiu, com a conseqüència 
de la recuperació del saldo 
amb l’estranger. El moviment 
migratori amb la resta de Ca-
talunya i d’Espanya també 
presenta xifres positives.

El Baix Llobregat presenta 
el 2015 un saldo migratori 
de 2.343 persones. Aquest 
saldo es torna a mostrar 
positiu després de tres anys 
consecutius de descens, 
que es va donar especial-
ment com a conseqüència 
del moviment migratori cap 
a l’estranger, que va ser el 
component principal per 
tal que la diferència entre 
el total d’altes i de baixes de 
residència de la comarca fos 
negativa de 2012 a 2014. Els 
moviments interns (canvis 
de residència dins de muni-
cipis de la mateixa comarca) 
han estat 11.228. Aquests 

han crescut lleugerament 
respecte a l’any anterior.

Pel que fa al moviment mi-
gratori amb l’estranger, es veu 
un augment de les entrades 
i una disminució de les sor-
tides. Aquest fet ha provocat 
que el saldo migratori amb 
l’estranger del Baix Llobregat 
torni a ser positiu l’any 2015, 
concretament de 2.343 perso-
nes. Es trenca així la tendència 
dels anys anteriors, de 2012 a 
2014. D’altra banda, el saldo 
de la comarca amb municipis 
de la resta d’Espanya segueix 
sent positiu (+391 persones 
el 2015), seguint la tendència 
iniciada l’any anterior.

El saldo migratori de la co-
marca amb la resta de Cata-
lunya disminueix respecte 
l’any anterior, i passa a segon 
lloc com a component positiu 
pel que fa a les migracions, en 
veure’s superat aquest any pel 
saldo amb l’estranger. Dintre 
d’aquest àmbit destaquen les 

variacions residencials amb 
la província de Barcelona 
(+798), ja que amb la resta de 

províncies de Catalunya la co-
marca presenta un saldo posi-
tiu de només 87 moviments.

El saldo migratori de la 
comarca torna a ser positiu
Trenca una dinàmica de tres anys consecutius en valors negatius

Estructura dels fluxos migratoris

L’estructura demogràfica de les persones migrants 
es caracteritza per una concentració en els grups 
d’edat de 20 a 44 anys (que representen el 56% del 

total de moviments) i una alta mobilitat de la població 
amb nacionalitat estrangera (el 38,1% del total de les 
variacions residencials de la comarca l’any 2015 han 
estat protagonitzades per estrangers, quan el seu pes 
sobre el total de la població és del 9,3%).

Fotos:Arxiu
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DOS CRITERIS 
D’ASSIGNACIÓ

Els 30 milions assignats 
enguany per l’Àrea 
Metropolitana de Bar-

celona s’han distribuït per 
municipis basant-se en 
dos criteris, l’índex d’atur  
ponderat per població i la 
renda familiar disponible 
per habitant. L’AMB aporta 
el 80% del cost de cada 
projecte, mentre que del 
20% restant se’n fa càrrec 
l’ajuntament beneficiari.

El municipi que disposa 
d’una assignació econòmica 
més gran per desenvolupar 
el pla d’ocupació durant 
el període 2016-2019 és 
l’Hospitalet de Llobregat, 
amb 4,66 milions d’euros. 
A continuació se situen  
Badalona, amb 4,46 milions 
d’euros, i, a més distància, 
Santa Coloma de Gramenet, 
amb 2,54 milions, Cornellà 
de Llobregat, amb 1,69 
milions, i Sant Boi de  
Llobregat, amb 1,68 milions 
d’euros.

Al Baix Llobregat, al qual 
s’han assignat 12,42 milions 
(és de llarg la comarca  
metropolitana amb una 
dotació més elevada per a 
aquest pla), a més Cornellà 
de Llobregat i Sant Boi 
de Llobregat, destaquen  
Viladecans, amb 1,29  
milions; el Prat de Llobre-
gat, amb 1,2 milions, i Cas-
telldefels, amb una mica 
més d’1 milió d’euros.

TAXA D’ATUR DEL 
13,47%

L’AMB ha impulsat  
mesures per augmentar 
l’ocupació en una zona 

on la taxa d’atur era del 
13,47% el darrer trimestre 
del 2015, amb poblacions 
amb xifres força per sobre 
de la mitjana, com Badia 
del Vallès, on aquesta taxa  
arribava al 23,49%, Sant 
Adrià de Besòs, amb el 
21,10%, i Sant Vicenç dels 
Horts, amb una taxa del 
18,71%. Per sexes, la taxa 
d’atur era del 12,71% en els 
homes i del 14,24% en les 
dones.
 
Els promotors del pla volen 
que els propers quatre anys, 
a més dels plans d’ocupació 
impulsats pels ajuntaments 
metropolitans, es fomentin 
i potenciïn els plans 
d’empresa i d’autoocupació, 
que, per les seves caracterís-
tiques, són els que més pos-
sibilitats tenen d’acabar en 
una reinserció continuada 
en el món laboral. 

Aquests dos tipus de  
contractació ja van presentar 
un increment notable  
entre les dues convo-
catòries del primer pla 
(2012-2015). Per exemple, 
de les 68 companyies aco-
llides a plans d’empresa 
del 2012-2013 es va passar 
a més de 200 el 2014-2015, 
cosa que suposa que gai-
rebé es van triplicar.

EL 50% DELS  
COSTOS SALARIALS

En el cas dels plans 
d’inserció en empreses, 
l’AMB aporta fins al 50% 

dels costos salarials vinculats 
a les contractacions dutes a 
terme. A més, l’ens metro-
polità ofereix ajuts adreçats 
a fomentar l’autoocupació 
als professionals i a crear 
microempreses i pimes, així 
com a potenciar l’economia 
social de nous emprenedors.

Tal com s’ha esmentat  
anteriorment, en la primera  
edició del pla d’ocupació,  
entre els anys 2012 i 2015, en 
el conjunt dels ajuntaments 
de l’àrea metropolitana  
(excepte el de Barcelona) 
es van formalitzar més de 
4.000 contractes. En prop del 
88% d’aquests contractes les  
feines més habituals entre les 
persones contractades van 
ser l’arranjament d’espais 
urbans (obres de pavimen-
tació, urbanització, creació i 
manteniment de vials i espais 
verds, entre d’altres), la pres-
tació de serveis d’atenció a 
les persones i la prestació de 
serveis públics relacionats 
amb l’atenció a les persones.

El perfil dels contractats entre 
el 2012-2015 en aquest pla 
era d’un home d’entre 36 i 
45 anys, amb una formació  
bàsica de graduat escolar, que 
havia estat més de 12 mesos 
a l’atur, no immigrant, provi-
nent del sector serveis i sense 
cap tipus de discapacitat.

NOU PLA D’OCUPACIÓ METROPOLITÀ

12,42 milions per impulsar la creació  de llocs de treball al Baix Llobregat 
La crisi econòmica ha fet créixer les desigualtats i la taxa 
d’atur entre els ciutadans. Per impulsar polítiques socials  
municipals l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB) 
ha elaborat un nou pla d’ocupació amb una assignació de  
30 milions d’euros, dels quals 12,42 són per a municipis 
del Baix Llobregat.

"S'ESPERA QUE

4.500
PERSONES TROBIN
FEINA AMB EL PLA"

La creació d’oportunitats laborals és 
el primer instrument que tenim per 

combatre les desigualtats i aconseguir la  
inclusió social, l’objectiu últim del  
govern metropolità.

Jaume Collboni
Vicepresident de 
Desenvolupament 
Social i Econòmic 
de l’AMB

E ls col·lectius que tenen més dificultats per trobar feina en el context econòmic i  
social actual, com ara els joves, les dones, els aturats de llarga durada i les persones  
pertanyents a famílies amb tots els membres en situació d’atur, poden acollir-se al 

nou Pla de Suport a les Polítiques Socials Municipals concebut per l’AMB per al període 
2016-2019, amb una dotació total de 36 milions d’euros. 

D’aquesta quantitat, l’ens metropolità ha assignat 30 milions d’euros a la creació de 
llocs de treball, que es destinaran majoritàriament a plans d’ocupació impulsats pels  
ajuntaments metropolitans, però també a promoure l’activitat empresarial emprenedora 
i l’autoocupació, seguint la línia de la primera edició d’aquest pla, que es va desenvolupar 
entre els anys 2012 i 2015. 

Així mateix, l’AMB ha activat un nou fons econòmic pluriennal de 6 milions d’euros per 
destinar-lo a mesures de lluita contra la pobresa energètica, amb els quals es completen 
els 36 milions assignats al Pla de Suport a les Polítiques Socials Municipals.

La intenció és que el nou pla d’ocupació, que es dividirà en dues convocatòries (2016-
2017 i 2018-2019), pugui donar feina a unes 4.500 persones. Aquest càlcul s’ha fet tenint 
en compte l’evolució positiva que va tenir el pla anterior. Cal assenyalar que durant la 
primera edició del pla d’ocupació (2012-2015) es van formalitzar més de 4.000 contractes, 
amb una inversió final de 33,75 milions d’euros.

+INFORMACIÓ
WWW.AMB.CAT

SOCIETAT
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12,42 milions per impulsar la creació  de llocs de treball al Baix Llobregat 

Promoure 
l’activitat 

empresarial 
emprenedora i 
l’autoocupació 

és un dels objectius 
del pla

Cornellà 
i Sant Boi 

són els municipis 
del Baix Llobregat 

amb una 
assignació 
econòmica 
més gran

S’ha detectat 
que amb el

pla d’ocupació hi ha 
una cronificació 

de la reintegració
en el món laboral 

La Sandra Rodríguez té 
43 anys i en fa dos que 
va obrir un forn de pa 
gràcies a l’orientació 
rebuda del Centre de 
Suport a l’Empresa 
de l’Ajuntament de 
Gavà, un tipus d’oficina 
d’assessorament present 
també en altres munici-
pis de l’àrea metropolita-

na. Llavors feia cinc anys 
que estava a l’atur i tenia 
dues criatures petites, un 
nen i una nena.

La Sandra valora molt 
positivament la informa-
ció que li van donar per 
muntar un negoci propi 
com a autònoma i amb 
dos treballadors. Con-

sidera que tenir un forn 
de pa “és molt sacrificat, 
però a la vegada gratifi-
cant”. “Obrim de dilluns 
a diumenge, migdies in-
closos, i, a més, tinc els 
nens petits, tot i que grà-
cies al meu home m’ho 
puc combinar. A canvi, 
però, disposo del meu 
propi negoci”, afegeix.

És molt sacrificat, però 
a la vegada gratificant.

EXPERIÈNCIA POSITIVA
SANDRA RODRÍGUEZ

AUTÒNOMA. TÉ UN FORN DE PA. 43 ANYS 

SOCIETAT
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Sant Boi, FGC i AMB fomenten 
la intermodalitat tren-bicicleta 

El president de Ferrocarrils de la Generalitat de Catalunya 
(FGC), Enric Ticó, l'alcaldessa de Sant Boi de Llobregat, 
Lluïsa Moret, i el vicepresident de Mobilitat i Transport 

de l'Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), Antoni 
Poveda, van signar el conveni de col·laboració per fomentar 
l'ús combinat de tren i bicicleta en els desplaçaments amb 
Ferrocarrils a i des de Sant Boi. El projecte europeu BiTiBi 
ha instal·lat un aparcament per a bicicletes al costat de 
l'estació, amb capacitat per a un màxim de vint-i-quatre 
bicis. Per poder utilitzar aquest aparcament i la flota de 
bicicletes caldrà ser usuari registrat del servei; per tant, 
només les persones que tinguin autorització podran fer-
ne ús i disposaran de la targeta d'accés a l'aparcament. 
Aquesta iniciativa vol promoure la utilització combinada 
de la bicicleta i el tren en la mobilitat quotidiana, 
especialment en l'accés a la feina o als centres d'estudis.

Acaben a Begues les obres de 
reurbanització del Camí Ral 

Ja han finalitzat les obres del projecte de reurbanització 
del Camí Ral de Begues després que quedés signada 
la recepció parcial de l’últim tram entre els carrers 

Indústria i Rosa Ximenis. D’aquesta manera queda obert 
al trànsit de persones i vehicles el total del projecte 
executat en sentit únic a Gavà des del carrer Indústria 
fins a la Rambla. El desenvolupament de les obres s’ha 
dut a terme en poc més de 9 mesos des del seu inici a 
mitjans del passat mes de gener. El termini de treball 
ha estat així notablement inferior a les previsions que 
indicaven 21 mesos segons el projecte redactat i 15 
proposats per l’empresa constructora. D’aquesta manera 
s’han reduït considerablement les molèsties que han 
hagut d’assumir els veïns i veïnes de la zona.

Demanen desdoblar la sortida 50 
de la C-32 pels col·lapses circulatoris 
Nombrosos veïns s’han queixat a les xarxes socials per les dificultats a 
l’hora d’accedir a la ciutat per les retencions quilomètriques, mentre 
d’altres es mostren preocupats per l’augment de la contaminació

El grup d’ERC-AM a 
l’Ajuntament de Vilade-
cans ha alertat dels 

col·lapses circulatoris que 
s’estan començant a produir 
a la sortida 50 de l’autovia 
C-32 arran de l’obertura de 
The Style Outlets. Els republi-
cans adverteixen que el nou 
centre comercial comportarà 
més caos circulatori als ac-
cessos de la ciutat, especial-
ment en hores punta, durant 
els caps de setmana i els fes-
tius d’obertura comercial, tal 
com ha quedat de manifest 
aquests últims dies.

Des del primer dia de 
l’obertura es van registrar cues 
durant gran part de la jornada 

a la C-32 en sentit sud. Unes 
retencions que comença-
ven a l’alçada de Cornellà, 
s’allargaven fins a Viladecans 
provocant saturacions també 
a la sortida 52 i a l’avinguda 
Segle XXI davant l’alternativa 
d’arribar a la ciutat i a l’outlet 
des del polígon industrial de 
Sant Boi de Llobregat.

ERC recorda que l’outlet com-
portarà un augment impor-
tant de la mobilitat de vehicles 
privats, camions i autocars, 
motiu pel qual dubta que el 
viaducte inaugurat l’any pas-
sat al polígon de Ca n’Alemany 
sigui capaç d’absorbir els nous 
fluxos. Cal tenir en compte 
que abans de la posada en 

marxa del centre comercial 
aquest pont ja registrava con-
gestions i retencions de trànsit 
importants en hores punta.

A més a més, ERC Viladecans 
considera contraproduents les 
mesures per drenar el trànsit 
que ha implantat l’Ajuntament 
en base a un pla de mobilitat 
contra el qual els republicans 
van fer notar les seves dis-
crepàncies abans de l’estiu. 
Tal i com explica la regidora 
Myriam Moysset, “al viaducte 
de Ca n’Alemany s’ha supri-
mit un dels dos carrils d’accés 
a la ciutat d’un dia per l’altre, 
amb una clamorosa manca 
d’informació i senyalització 
als conductors, fet que ha 

comportat situacions de perill 
en la circulació”. L’altre carril 
es reserva als vehicles que 
entren al centre comercial i 
al polígon industrial. Moysset 
considera que “en aquest punt 
es produeix un coll d’ampolla 
que agreujarà les retencions 
habituals, amb el perill que 
s’allarguin fins a la pròpia au-
topista en sentit Castelldefels”, 
tal com ja es va posar de mani-
fest el cap de setmana passat. 

Nova via d’entrada
ERC Viladecans està treba-
llant amb el diputat de Junts 
pel Sí i portaveu del grup a 
la Comissió de Territori del 
Parlament, Marc Sanglas, la 

possibilitat de desdoblar la 
sortida 50 de la C-32 en sen-
tit Tarragona. Aquesta opció 
permetria generar una nova 
via d’entrada a la ciutat des 
del nou pont a la carretera de 
la Vila inaugurat aquest estiu. 
Així, els vehicles que vulguin 
accedir al centre de la ciutat 
per la sortida 50 tindrien una 
alternativa abans del viaducte 
de Ca n’Alemany i s’esponjaria 
el trànsit de forma global.

La regidora del grup d’ERC-
AM ha recordat que “a Vi-

ladecans residents i visitants 
del centre comercial hau-
rem de compartir les prin-
cipals vies de comunicació. 
Malgrat les obres de millora 
efectuades i que hem so-
fert durant dos anys amb 
talls de circulació inclosos, 
patirem de valent perquè 
abans de l’outlet ja teníem 
congestions i retencions de 
trànsit en hores punta”. “No-
més ens faltava l’arribada 
de l’outlet per acabar-ho 
d’adobar”, ha precisat.

El Departament de Te-
rritori i Sostenibilitat 
incrementa els serveis 

ferroviaris de Rodalies a Vi-
ladecans amb 58 trens més 
els caps de setmana i festius. 
Aquest reforç es fa per aten-
dre la demanda que gene-
rarà el nou outlet que s’obrirà 
al municipi aquest dimecres. 
El servei passa dels 36 trens 
en direcció a Vilanova i la Gel-
trú (Garraf) i 39 en direcció a 

Barcelona que hi ha actual-
ment a 65 i 68, respectiva-
ment. Aquesta mesura, que 
es posarà en marxa la prime-
ra quinzena de novembre, 
permetrà disposar de quatre 
trens cada hora i d’una oferta 
global de 133 freqüències. 
Pel que fa als dies feiners, es 
manté l'oferta de trens ac-
tuals, és a dir, 64 trens en di-
recció a Barcelona i 71 trens 
en direcció Vilanova.

Reconversió   
del Baixador
El Ple municipal correspo-
nent al mes d’octubre va 
aprovar per unanimitat una 
moció que demana que es 
reformi l’estació de Renfe 
per a permetre que tots els 
trens de Rodalies s’aturin a 
la ciutat. En concret, el text de 
la moció demana a les admi-
nistracions competents, Adif 

i Generalitat de Catalunya, 
gestors del servei, la imme-
diata realització de l’estudi 
tècnic necessari per recon-
vertir el baixador de Vilade-
cans, construït l’any 1991, en 
estació de Rodalies del segle 
XXI, i la inversió necessària, 
en el menor temps pos-
sible, per transformar el 
baixador en una estació 
que permeti que hi parin 
tots els trens de rodalies.

L'Ajuntament del 
Prat de Llobregat 
ha iniciat les obres 
de prolongació del 

carril bici del passeig de 
la platja, que arribarà fins 
a l'aparcament del final. 
També es farà un camí de 
sauló per a vianants. El ca-
rril bici, que ara acaba poc 
abans del CRAM (Centre 
de Recuperació d'Animals 
Marins), es prolongarà 1,1 
km i estarà asfaltat.

Creació de   
dues llacunes
La tanca que separa la zona 
aeroportuària del passeig 
de la platja es desplaçarà 
uns quants metres cap a 
l'interior per donar cabuda 
a aquests nous espais i, a 
més, es crearan dues llacu-
nes que s'ompliran natural-
ment amb aigua del freàtic. 
Tot al llarg del recorregut hi 
ha previst que es planti ve-

getació pròpia del litoral i, 
a més, s'instal·laran bancs, 
papereres i fonts.   Des del 
carril bici i el camí de via-
nants es faran accessos a 
la platja, a l'alçada de ca-
dascuna de les passeres de 
fusta existents, amb passos 

zebra pintats a la calçada. 
D’altra banda, els cotxes, 
que ara aparquen en línia, 
ho faran en bateria, pas-
sant de 130 a 221 places 
d'aparcament.  Les obres 
estaran acabades abans de 
l'estiu vinent.

Augmenta l'oferta de 
trens a Viladecans els 
caps de setmana i festius
El reforç es produeix per atendre la 
demanda que generarà el nou ‘outlet’ 
que s’obrirà al municipi

El carril bici de la platja 
del Prat es prolongarà 
fins al final del passeig
S’ampliarà l’aparcament fins a un total 
de 221 places en bateria

Foto: Arxiu

Foto: Aj. Sant Boi

Foto: Aj. El Prat
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Uno de los barrios más 
emblemáticos de Cor-
nellà de Llobregat es, sin 

lugar a dudas, el de Sant Ilde-
fons. Construido hace más de 
cincuenta años en terrenos 
agrícolas reside actualmente 
una buena parte de la pobla-
ción del municipio del Baix 
Llobregat. Sin embargo, el 
barrio sufre en la actualidad 
un gran déficit social y, sobre 
todo, problemas estructu-
rales graves en los edificios 
que han puesto en alerta a las 
personas residentes. A pesar 
de que el Àrea Metropolitana 
de Barcelona y la Generalitat 
de Catalunya han realizado 
importantes inversiones eco-
nómicas para mejoras de edi-
ficios, equipamientos, calles y 
plazas con el fin de aumentar 
la calidad de vida de todos los 
vecinos del barrio, sus actua-
ciones no ha sido suficientes.

En los últimos años se ha ge-
nerado un grave problema 
con el preocupante dete-
rioro en muchos de los edi-
ficios provocado por el paso 
del tiempo. Una situación 
que ha puesto en peligro la 
integridad física de las per-

sonas que habitan en los pi-
sos así como de los ciudada-
nos que han de transitar por 
sus calles. De hecho ya han 
habido situaciones de des-
prendimiento de materiales 
en la fachadas en diferentes 
comunidades sin que, de 
momento, haya que lamen-
tar incidente alguno. 

Pocos  recursos
Con la llegada de la crisis 
económica, las familias han 
visto mermada su capaci-
dad adquisitiva y, muchas 
de ellas, no pueden hacer 
frente a gastos extraordina-
rios de la comunidad. Sus 
ingresos solamente les cu-
bre el día a día haciéndoles 
imposible afrontar la rehabi-
litación de su edificio. Según 
cuenta Manuel Martínez, 
uno de los vecinos más anti-
guos de la comunidad de la 
calle Cedro número 2, “hay 
mucha gente que no puede 
afrontar las derramas desti-
nadas a pagar la reforma del 
edificio porque se encuen-
tran con problemas econó-
micos. Muchos tienen ingre-
sos de 400 euros cuando las 

derramas por otros concep-
tos ya generan recibos de 
hasta 250€. Hay muchas fa-
milias que lo están pasando 
realmente mal”. De hecho, la 
mayoría de las rehabilitacio-
nes que se han realizado en 
el barrio corresponden a un 
periodo anterior a la crisis 
económica. Martínez es muy 
crítico a la hora de valorar la 
ayuda que tienen del Ayun-
tamiento: “el consistorio, al 
igual que todos los parti-
dos políticos, solamente se 
movilizan cuando vienen 
las elecciones, y luego nos 
dejan solos. No recibimos 
ningún tipo de facilidad 
para la rehabilitación ni va-
mos voluntad por parte del 
ayuntamiento. De hecho, el 
consistorio conoce perfec-
tamente la problemática y 
lo único que hace es enviar a 
sus técnicos para multarnos. 
Una solución sería desviar 
parte del personal que tie-
ne contratado en los planes 
de ocupación para realizar 
trabajos de rehabilitación 
de edificios en lugar de que 
pasen el tiempo caminando 
por las calles sin hacer nada 

y mirando escaparates de 
tiendas”. Por su parte, Ánge-
les Morillas, presidenta de la 
comunidad de la calle Aca-
cia número 4, cuenta que 
“parte de nuestra fachada 
se está cayendo y solamente 
hemos podido protegernos 
con una red. No podemos 
hacer nada por un tema eco-
nómico y considero que hay 
una falta sensibilidad por 
parte de las instituciones. 
Hay gente muy humilde que 
no puede ni pagar el recibo 
mensual. A todo ello se une 
la problemática de los oku-
pas, que no pagan absoluta-
mente nada y crean muchos 
conflictos”. Muchos de los 
vecinos de los edificios afec-
tados cuentan que tienen 
una sensación de abando-
no, y la única preocupación 
del Ayuntamiento es haber 
hecho un lavado de imagen 
del barrio con la urbaniza-
ción de zonas verdes. 

Aluminosis
Otro de los problemas ge-
neralizados en el barrio es la 
aluminosis que afecta a mu-
chos edificios. Los deficien-

tes materiales que se utili-
zaron en su construcción 
en los años sesenta para 
dar una rápida solución al 
problema de vivienda con la 
llegada de muchos emigran-
tes a la ciudad ha generado 
multitud de incidencias. Es 
el caso de la calle Castaño 
número 6, donde la comu-
nidad ha tenido que invertir 
dinero para reforzar con vi-
gas las viviendas afectadas. 

Ayudas 
insuficientes
Las diferentes administra-
ciones (AMB y Generalitat) 
incorporan en su presu-
puesto una partida para el 
programa de ayudas a la 
rehabilitación y mejora de 
viviendas y edificios. Sin 
embargo, la burocracia, se-
gún los vecinos, se lo pone 
muy complicado para po-
der optar a ellas. Manuel 
Martínez indica que “antes 
de conseguir la ayuda debe 
haber una Inspección Téc-
nica del Edificio (ITE) y dis-
poner de una certificación 
energética. Luego se hace 

el proyecto por parte de 
un arquitecto que le cuesta 
dinero a la comunidad, que 
no puede hacer frente. Una 
vez que el presupuesto 
está aprobado solicitamos 
la ayuda. Lo que hace la ITE 
es encontrar otros defectos 
en el edificio que pasan a 
engrosar el presupuesto 
y que dificulta aún más la 
posibilidad de pagarlo”. 

La Premsa del Baix se puso 
en contacto con el Depar-
tamento de Comunicación 
del Ayuntamiento de Cor-
nellà, cuya responsable es 
la regidora Emilia Briones, 
para conocer la opinión del 
responsable de urbanismo 
sin haber tenido respuesta al 
cierre del presente reportaje. 

De momento, el problema 
está en un punto muerto que, 
con el paso de los años, se 
agravará aún más por el en-
vejecimiento de los edificios 
sin que las administraciones 
den una respuesta o una so-
lución a una situación que 
está causando una gran alar-
ma social entre los vecinos 
del barrio de Sant Ildefons.

El barrio de Sant Ildefons pide ayuda
El envejecimiento de los edificios y la falta de recursos económicos de las comunidades de vecinos 
para su rehabilitación ha creado un grave problema de deterioro que pone en peligro la integridad 
de las personas por el desprendimiento de materiales de las fachadas

Okupas y problemas de convivencia
Otro de los graves problemas que sufre el barrio de Sant Ildefons es la ocupación ilegal de los pisos fomentado por bandas organizadas que se lucran facilitando la entrada 
a pisos a personas que pagan una cantidad de dinero por ‘el servicio’. Según cuentan los vecinos estas personas que entran a vivir en un piso generan muchos conflictos de 
convivencia.“Pinchan la luz y el agua, provocan conductas incívicas y nos amenazan. Y nosotros no podemos hacer absolutamente nada ante un marco legislativo que no nos 
protege”, explica Juan Parra, uno de los vecinos del edificio de la comunidad de la calle Gerdera número 3. “La mayoría de estos pisos son de propiedad de entidades bancarias 
que deberían denunciar la situación y no lo hacen. Además, el Ayuntamiento mira para otro lado sabiendo lo que ocurre”, añade. Desde la comunidad de vecinos de los bloques 
afectados reclaman una solución a un conflicto que podría generar situaciones más graves. 

Muchos de los edificios del barrio cornellanense se encuentran en mal estado de conservacion

Fotos: LPdB
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior núm. 23-24 
del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet

CALDERAS DE CALEFACCIÓN MÁS SEGURAS, MÁS PEQUEÑAS
Y DE MENOR CONSUMO, TOTALMENTE AUTOMÁTICAS

Thema CONDENS
F25

44 €/mes

ECOTEC
VMW ES 236/5-5

45 €/mes

CERAPUR comfort
ZWBC 25-2C

48 €/mes

Platinum COMPACT
24/24F ECO

42 €/mes

la nueva calefacció

TODO INCLUIDO: caldera, 
instalación e IVA incluido

PAGO AL CONTADO 9% 
DESCUENTO

Disponemos de todos los  
modelos y potencias de calderas

¡¡PLAN “RENOVE” CALDERAS-CALEFACCIÓN!!

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 93 490 96 45

nueva 

CALDERAS DE CONDENSACIÓN

3 añossin interesesy sin entrada

0%

CONSULTAS Y OFERTAS EN NUESTRA WEB:

www.moherclima.com

SUCCESSOS

Presó per a un home que va abusar sexualment d'una menor

Els Mossos d'Esquadra recuperen 
material tèxtil sostret a Sant Boi  

Els Mossos d'Esquadra de la Unitat Regional de Poli-
cia Administrativa de la Regió Policial Metropolitana 
Sud amb la col·laboració de la Unitat d’Investigació 

de Sant Boi de Llobregat van detenir dos homes de na-
cionalitat espanyola, de 29 i 44 anys i veïns de Sant Boi de 
Llobregat i La Palma de Cervelló, com a presumptes autors 
del furt d’unes 500 caixes de roba d’una coneguda marca 
tèxtil catalana d’un valor aproximat de 60.000 euros. Tam-
bé van investigar un tercer home espanyol, de 44 anys i 
veí de Sant Vicenç dels Horts per la seva presumpta parti-
cipació en els fets. La investigació va començar arran de la 
denúncia del gerent d’una empresa logísticas santboiana.

Presó per a un home que va atracar una 
l'empresa on havia treballat 

La policia autonòmica catalana va detenir tres ho-
mes com a presumptes autors d'un robatori amb 
violència i intimidació en una empresa del sector 

de l'alimentació a Esplugues de Llobregat. Els detin-
guts, amb edats compreses entre 36 i 50 anys, són de 
nacionalitat espanyola i romanesa i veïns del Baix Llo-
bregat així com del Vallès Occidental. Cal destacar que 
el presumpte cervell del robatori és una persona que 
ja hauria estat detinguda per aquest cos policial, l'any 
2006, per la seva participació en un delicte contra la sa-
lut pública, un delicte d'associació il·lícita i un delicte 
de tinença, tràfic d'armes, munició i explosius.

Tenien una plantació de marihuana   
a Corbera de Llobregat

Els Mossos d’Esquadra de la Unitat d’Investigació de la 
comissaria de Sant Feliu de Llobregat van detenir tres 
homes, de 23 a 45 anys, de nacionalitat espanyola i veïns 

de Barcelona, com a presumptes autors d’un delicte contra la 
salut pública, per un delicte de defraudació del fluid elèctric 
i falsificació de document públic. Dos dels detinguts, pare i 
fill, haurien utilitzat un testaferro, amb dificultats econòmi-
ques, per a llogar la casa a Corbera de Llobregat on tenien 
una plantació de marihuana que hauria generat uns 270.000 
euros de benefici al mercat negre. A més de la gran quantitat 
de plantes, unes 1.600, es va localitzar una instal·lació elèctri-
ca de grans dimensions i complexitat tècnica.

Els Mossos d’Esquadra de 
la Unitat d’Investigació 
de la comissaria de Sant 

Boi de Llobregat van detenir 
un home de 39 anys, de na-
cionalitat espanyola i veí de 
Vallirana com a presumpte 
autor d’un delicte d’abús se-
xual a una menor d’edat.

Els fets es van iniciar a finals 
de juny quan l’home va crear 
un perfil fals en una xarxa so-
cial i es va fer passar per un 
jove de 17 anys amb un físic 
molt atractiu. Poc a poc va 
guanyar-se la confiança de la 
víctima, una noia de 15 anys. 

Inicialment només volia que 
fos la seva parella fins que a 
mitjans de juliol li va dema-
nar de veure-la en persona.

En aquella primera trobada 
la menor es va trobar que en 
lloc del jove de 17 anys amb 
qui havia establert contacte 
es va presentar un home molt 
més gran i diferent de les fotos 
que penjava en el seu perfil 
digital. Tot i així, l’home la va 
tornar a enganyar amb l’edat i 
li va dir que tenia 24 anys quan 
en realitat en tenia 39. També 
li va explicar que tenia molt 
bones intencions i que seria 

molt respectuós amb ella. 
A partir de llavors l’home va 
mantenir el contacte amb ella 
mitjançant diverses eines digi-
tals fins aconseguir que la me-
nor li enviés de forma gradual 
fotografies de caire sexual. 
Durant el període de vacan-
ces, l’home va arribar a seguir 
la menor fins a l’apartament 
d’estiu dels seus pares amb 
l’objectiu de controlar els seus 
moviments i accions. Finalitzat 
el període estival, al setembre, 
l’home va aconseguir, amb re-
gals i enganys, que la menor 
l’acompanyés a casa seva a Va-
llirana on, després de diverses 

accions preparatòries, va abu-
sar sexualment d’ella.

Posteriorment a l’abús sexual, 
l’home va advertir a la menor 
que no expliqués a ningú el 
que havia passat perquè si 
no les conseqüències per a 
ella serien molt greus. A més, 
li va començar a controlar els 
amics i els contactes que tenia 
en una aplicació de missatge-
ria instantània per tal d’exercir 
el màxim control sobre ella. 
Finalment i davant la greu si-
tuació que patia la menor, va 
denunciar els fets acompanya-
da el seu pare el 12 d’octubre i 

els mossos van detenir el pre-
sumpte autor l’endemà. Poste-
riorment, es va fer una entrada 
i escorcoll en el seu domicili a 
Vallirana on els investigadors 
van comissar nombrós mate-
rial informàtic a la recerca de 
continguts pedòfils.

Es dóna la circumstància 
que l’home ja havia estat 
detingut per fets similars a 

Terol i té vigent una ordre 
d’allunyament emesa pel 
Jutjat Penal d’aquella ciutat. 
El detingut, amb cinc ante-
cedents tots per fets similars, 
va passar a disposició judicial 
i el jutge de guàrdia va decre-
tar el seu ingrés a presó. La 
investigació no està tancada 
i no es descarten més impu-
tacions pel mateix delicte.

Foto: M
ossos d'Esquadra

L’individu, que es va fer passar per un jove de disset anys a les xarxes 
socials quan en realitat tenia trenta-nou anys, ja havia estat detingut 
per fets similars a Terol i tenia una ordre d’allunyament del jutjat
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25años
enCornellà

CORNELLÀ - ALMEDACORNELLÀ ALMEDA

Gran ático de 120m2 + terraza de 90m2, 4 habitaciones, 
2 baños, ascensor, parking, calefacción, Aire acondicionado

325.000€uros

SANTA COLOMA DE CERVELLÓ

CORNELLÀ RIERA FRENTE SPLAU 

Apartamento venta en cunit playa, con terraza.
CUNIT PLAYA CORNELLÀ - JUNTO PASEO F.F.C.C.

Oportunidad piso reformado, 
3 habitaciones, exterior, 2 balcones

115.000€uros

Casa con terreno de 450m2 
en zona Sant Roc

175.000€uros

95.000€uros

Piso de 80m2, 3/4 habitaciones,
primero real a reformar

115.000€uros105.000€uros

Piso a reformar
70m2 exterior
3 habitaciones
sol todo el día

mucha luz

ECONOMIA
El futur centre comercial d’Esplugues 
crearà més de cinc-cents llocs de treball 
A més, durant la construcció es 
produiran altres mil llocs de treball 
entre directes i indirectes

El protocol inclou diferents línies de treball:
· El comerç local d’Esplugues tindrà preferència per 
instal·lar-se als 5.000 m2 destinats a petita botiga 
que tindrà el centre comercial i, a més, també tindrà 
l’oportunitat d’escollir la ubicació de local comercial.
· Finestrelles Shopping Center realitzarà un estudi sobre 
l’impacte del centre comercial al teixit comercial de la ciutat.
· Finestrelles Shopping Center col·laborarà amb 
l’Ajuntament en l’impuls i la promoció del comerç local.
· El promotor es compromet a gestionar inicialment a 
través de la Borsa de Treball la contractació de persones i, 
es prioritzarà les empadronades a Esplugues.
· Finestrelles Shopping Center col·laborarà amb l’Ajuntament 
amb la realització de campanyes de comunicació per 
promoure el comerç local facilitant mitjans de publicitat a 
l’exterior i a l’interior del centre –tant analògics com digitals-.

L’alcaldessa d’Esplugues, 
Pilar Díaz, i el conseller de-
legat de Finestrelles Shop-

ping Center SL, Víctor Manuel 
Gómez, van signar un protocol 
d’actuació per a la promoció 
de l’ocupació i el comerç local 
d’Esplugues, davant l’inici 
de les obres de construcció 
del futur centre comercial 
del sector de Ca N’Oliveres, 
al barri de Can Vidalet que 
s’inclou a l’àmbit sud del Pla 
Porta BCN d’Esplugues.

El centre comercial iniciarà 
la seva construcció pro-
perament, després que 
l’Ajuntament va concedir 
el passat 30 de setembre la 
llicència de construcció a 
l’empresa Finestrelles Shop-

ping Center SL, que invertirà 
120 milions d’euros. La previ-
sió és que estigui acabat en-
tre finals del 2018 i principis 
del 2019. El centre comercial 
tindrà una superfície total 
de 40.500 m2, distribuïts en: 
25.700 m2 per a la super-
fície de vendes (4.200 m2 
d’hipermercat d’alimentació 
i 21.500 m2 de comerç en 
general), 350 m2 per a ofici-
nes, 12.000 m2 per a ús resi-
dencial que no sigui habitat-
ge (com ara residència per a 
estudiants o hotel), 2.200 m2 
per a restauració, i la resta 
per a serveis, magatzems i 
circulació.

Aquest centre –ubicat als 
terrenys que antigament ha-

via ocupat el Camping Barci-
no- forma part del Pla Porta 
BCN d’Esplugues, aprovat 
el 2004. El pla ha suposat 
fins ara la urbanització de 
l’avinguda Jacint Esteva i 
el soterrament de les línies 
elèctriques d’alta tensió 
que travessaven la zona. 
En el protocol subscrit per 
l’Ajuntament i Finestrelles 
Shopping Center s’especifica 
que les dues parts “entenen 
que la construcció d’aquest 
centre és positiva per a la 

ciutat, ja que generarà ac-
tivitat econòmica i llocs de 
treball i per metrà la partici-
pació del comerç local”.

Prioritats i protocol
En el procés de construcció 
del futur centre comercial es 
calcula que es crearan uns 
1.000 llocs de treball, entre 
directes i indirectes, i quan 
aquest es posi en funcio-
nament, més de 500 més. 
D’acord amb el protocol 
subscrit, es donarà preferèn-

cia a la contractació de per-
sones d’Esplugues i, per a la 
construcció, els promotors 
prioritzaran la contractació 
de proveïdors i de materials 
d’establiments d’Esplugues.

En aquest sentit, els promotors 
del centre comercial es com-
prometen que les demandes 
d’ocupació de les empreses 
que participin en la construc-
ció del centre, així com també 

els diferents operadors i les 
empreses que portin a terme 
els treballs de gestió, mante-
niment, vigilància i neteja del 
centre, es gestionaran ini-
cialment a través de la Borsa 
de Treball de l’Ajuntament 
d’Esplugues i, en igualtat 
de mèrits, es prioritzaran les 
persones residents en el mu-
nicipi, per raons d’eficiència i 
sostenibilitat ambiental.

Homenatge als socis més antics del PIMEC a la comarca El Congrés d’Enginyeria Municipal parla de l’atur a Molins 

El deteriorament de les 
finances locals durant 
els anys de crisi econò-

mica han obligat als ajunta-
ments a implantar mesures 
innovadores que assegurin 
la cohesió social. Les mesu-
res adoptades a Molins de 

Rei van ser considerades 
com a cas d’èxit pel Col·legi 
d’Enginyers Tècnics d’Obres 
Públiques de Catalunya. El 
regidor d’Empresa i Con-
tractació de l’Ajuntament de 
Molins de Rei, Marcel Marín, 
va ser l’encarregat d’explicar 

en el III Congrés d’Enginyeria 
Municipal les mesures adop-
tades pel consistori que han 
permès que la vila continuï 
encapçalant la llista dels mu-
nicipis de més de 20.000 ha-
bitants que més han reduït 
l’atur en els darrers anys. 

P IMEC Baix Llobregat-
L’Hospitalet va cele-
brar a la seva seu de 

Sant Feliu de Llobregat 
un acte de reconeixe-
ment a les empreses de 
la comarca que fa més 
de trenta anys que estan 

associades a la patro-
nal. Durant la trobada, el 
president de PIMEC Baix 
Llobregat-L’Hospitalet, 
Ramon Pons, va donar 
les gràcies personalment 
tots els empresaris i em-
presàries homenatjats 

per la seva fidelitat, con-
fiança i suport durant 
tots aquests anys. L’acte 
també va servir per es-
trènyer vincles i compatir 
experiències amb altres 
empresaris i empresàries 
del territori.

Foto: Aj. Esplugues
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El Parc Agrari del Baix Llobregat 
rep el premi Felip Domènech 

El tècnic agrònom es-
pecialitzat en viticul-
tura i enologia Agustí 

Villaroya Serafini, un dels 
fundadors d’Unió de Pa-
gesos (UP),  i el Parc Agrari 
del Baix Llobregat han es-
tat els guanyadors de la 
primera edició del Premi 
Nacional Felip Domènech 
Costafreda. Els guardons, 
destinats a una persona 
i a una entitat que han 
destacat per la defensa 
de la pagesia i el com-
promís amb Catalunya, 
es van lliurar a l'Institut 
d'Estudis Ilerdencs (IEI). 
Els premis, organitzats per 
UP, s'entregaran cada dos 
anys per Sant Galeric, pa-
tró de la pagesia catalana. 
A més del reconeixement, 
també pretenen convertir-

se en un punt de trobada 
de les entitats catalanes 
del sector agrari.

El Parc Agrari del Baix Llobre-
gat, construït com a consorci 
l’any 1998, té com a finalitat 
consolidar la pagesia profes-
sional en un territori periurbà. 
Altres territoris metropolitans 
troben en aquesta entitat 
un referent d'estratègies en 
la protecció de l'activitat 
agrària. El guardó l'ha recollit 
el gerent, Raimon Roda, que 
ha explicat que la institu-
ció fa més de 20 anys que 
lluita per preservar un es-
pai al voltant de les grans 
ciutats on es pugui seguir 
treballant en l'agricultura. 
"M'agradaria creure que ja 
no som un projecte sinó 
una realitat estable" va dir.

TECNOLOGIA

Foto:  Arxiu

Podrà trobar el nostre 
diari distribuït en les 
següents poblacions:
CORNELLÀ DE LLOBREGAT
ESPLUGUES DE LLOBREGAT
SANT JOAN DESPÍ
SANT FELIU DE LLOBREGAT
SANT JUST DESVERN
MOLINS DE REI
SANT VICENÇ DELS HORTS
CERVELLÓ
LA PALMA DE CERVELLÓ
CORBERA DE LLOBREGAT
PALLEJÀ
SANTA COLOMA DE CERVELLÓ
SANT CLIMENT DE LLOBREGAT
SANT BOI DE LLOBREGAT
TORRELLES
VILADECANS
GAVÀ
CASTELLDEFELS
EL PRAT DE LLOBREGAT

Distribuït a:

- Ajuntaments
- Mercats municipals
- Administracions de
  loteries
- Fleques
- Bencineres
- Centres comercials
- Botigues d'alimentació
- Fruiteries
- Cafeteries
- Bars
- Restaurants
- Estancs
- Resta de comerços
  de les principals zones
  comercials de cada
  població
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Castelldefels torna a 
centrar l'atenció mun-
dial al mapa del co-

neixement. L'Institut de 
Ciències Fotòniques (ICFO), 
ubicat al campus de la UPC 
a Castelldefels, prepara i 
coordina per al proper 30 
de novembre un experi-
ment a nivell mundial que 
requereix que participin 
com més persones millor 
des dels seus ordinadors, 
tablets o mòbils. 

Es tracta del BIG Bell Test, 
un experiment que té com 

a objectiu demostrar la 
validesa dels fonaments 
de la física quàntica. Per-
què sigui un èxit, es ne-
cessita la participació 
d'almenys 30.000 perso-
nes. El projecte, coordinat 
per l'ICFO, compta amb la 
participació de laborato-
ris d'investigació punters 
d'arreu del món.

Què és?
El BIG Bell Test és un gran 
experiment de física quàn-
tica a nivell mundial, dis-
senyat de manera que la 

conclusió només és vàlida 
si els científics fan servir en 
les seves mesures una font 
de nombres aleatoris gene-
rats per éssers humans, i no 
mitjançant un procés natu-
ral o un algoritme. Així, els 
participants faran la seva 
contribució a través d'un 
videojoc en el qual s'han 
de comportar de la manera 
més aleatòria possible. El 
BIG Bell Test consisteix en 
una sèrie d'experiments en 
diversos laboratoris de tot 
el món: Castelldefels, Bris-
bane (Austràlia), Concep-

ción de Xile, Niça (França), 
Shanghai (Xina), Viena 
(Àustria), Munic (Aleman-
ya) i Zuric (Suïssa) ... A més, 
l'ICFO està creant material 
perquè les persones que 
ho desitgin (per exemple 
els professors a les escoles) 
puguin accedir a informa-
ció sobre els experiments 
científics i aprofundir en 
què signifiquen, per què 
es fan... el material inclourà 
física, matemàtiques, his-
tòria de la ciència (experi-
ments famosos) i fins i tot 
filosofia de la ciència.

Varietat de col i bròcoli

Productors del Parc Agrari del Baix Llobregat van poder 
conèixer noves varietats de col (bràssiques) d'alt valor 
afegit i adaptades a les condicions d'aquest territori, 

a partir del  projecte desenvolupat per la Fundació Miquel 
Agustí de la Universitat Politècnica de Catalunya. El projecte 
ha de permetre la producció de noves varietats d'aquestes 
hortalisses per la seva comercialització i competir en el 
segment de les bràssiques, de creixent demanda en el 
sector alimentari i de restauració. El projecte té com a 
objectiu posar a disposició dels agricultors del Parc Agrari 
més de 100 varietats diferents del gènere bràssica.

Instaurats en defensa de la pagesia, es 
van lliurar a l'Institut d'Estudis Ilerdencs

L’AMB recupera un front dunar  
a la platja de Castelldefels

Castelldefels coordinarà a nivell 
mundial l’experiment BIG Bell Test 
Impulsat per l'Institut de Ciències Fotòniques (ICFO) tindrà lloc el 30 de novembre 
i perquè sigui un èxit, es necessita la participació d'almenys 30.000 persones

L'Àrea Metropolitana de 
Barcelona (AMB) ha re-
cuperat la zona de pla-

tja ubicada al sud del Club 
Marítim de Castelldefels, 
que es trobava molt degra-
dada. S'ha dut a terme un 
moviment de sorres que 
ha generat una nova duna 
davant del front actual i s'hi 
han plantat 500 exemplars 
de borró (Ammophila are-
naria). El borró és una plan-
ta autòctona molt comú 
en el passat a les dunes 
del delta del Llobregat que 

ajudava a estabilitzar-les i, 
per aquest motiu, se'n vol 
recuperar la presència. El 
nou front dunar té més 70 
m de longitud i la superfície 
sobre la qual s'ha actuat és 
d'uns 1000 m2. Aquestes 
dues accions s'afegeixen a 
la neteja de plantes inva-
sores que va tenir lloc en 
l'activitat adreçada al pú-
blic familiar el passat 24 de 
setembre, en una zona pro-
pera de la platja de Castell-
defels, en la qual van parti-
cipar unes 40 persones.

A mitjans del passat 
mes d’octubre es van 
alliberar als Espais 

Naturals del Rei -estanys 
de Cal Tet i Ca l'Arana- del 
Prat de Llobregat un to-
tal de vint-i-sis tortugues 
ibèriques d'aigua. Dis-
set d'elles provenen del 
CRARC (Centre de Recupe-
ració d'Amfibis i Rèptils de 
Catalunya) que es troba a 
Masquefa. D’altra banda, 
les altres nou tenen el seu 
origen del zoo de Barce-
lona.  Cal recordar que el 

Consorci del Delta del Llo-
bregat i el zoo van signar 
l’any 2012 un conveni per 
a la conservació de la tor-
tuga d’aigua ibèrica (Mau-
remys leprosa), que es 
basa en la cria en captivitat 
d’aquesta espècie i el seu 
alliberament a les zones 
humides del delta per re-
forçar les poblacions natu-
rals de la zona. El 2014 van 
néixer els primers exem-
plars, que transcorreguts 
dos anys ja estan preparats 
per ser alliberats.

Alliberen 26 tortugues ibèriques 
d'aigua als Espais Naturals del Riu

Foto:  Arxiu
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OFICINAS CENTRALES:
Travessera de les Corts, 310
(frente mossos d'esquadra)

 08029 BARCELONA

c/Pareto (parada exterior 
núm. 23-24 del Mercat Santa Eulàlia)

08902 L’Hospitalet de Llobregat

Super Oferta  
AIRE ACONDICIONADO 
MITSUBISHI ELECTRIC

MSZ-HJ25VA
2150 Gg/h
2705 Kc/h

1276€

35€/Mes
Pago al contado

1.160€
INSTALACIÓN

Incluida

Pago 
al contado 

9% DESCUENTO
 todo incluido

 e IVA

PRESUPUESTO GRATUITO TEL. 
93 490 96 45
facebook.com/moherclima

www.moherclima.com

CULTURA

L'Artesà del Prat es remodelarà i reobrirà com a teatre 

Unes 2.000 persones visiten la 
Biennal de Ceràmica Angelina Alós

El 6 de novembre va tancar les seves portes la 18a 
Biennal de Ceràmica d’Esplugues Angelina Alós, el 
certamen de projecció internacional amb més an-

tiguitat de Catalunya. Els premis es van lliurar el 14 de 
juliol però des de llavors ha estat oberta l’exposició tem-
poral de les obres seleccionades, una trentena de les 230 
peces que es van presentar al certamen. Més de 1.700 
persones han passat a visitar-la al Museu de Can Tinturé, 
la qual cosa ha suposat un augment de més del 50% en 
comparació amb l’edició anterior. Durant l’acte de cloen-
da es va donar a conèixer la peça guanyadora de la votació 
popular. L’obra més votada va ser Balancín, de Juana Fer-
nández (Trazo, La Corunya), amb 33 dels 362 vots atorgats. 

Comença el 6è Novembre Literari 
de Sant Just Desvern 

El Novembre Literari ha començat amb la inauguració 
de l'exposició "Espais de llibres" a la llibreria Cal Llibre-
ter. La programació d'aquesta sisena edició inclou ter-

túlies, clubs de lectura, taller de relats, presentació de llibres 
i poemaris, teatre i hores del conte.  Enguany es comptarà 
amb l'escriptora Blanca Busquets, amb el periodista i crític 
de TV, Víctor Amela, i la directora de la Institució de les Lle-
tres Catalanes, Laura Borràs.  Hi ha prevista la conferència 
"Les dones silenciades" per Isabel Gascón  (23 novembre) 
i una representació teatral amb l'espectacle "Víctor Català, 
la senyoreta de L'Escala" a l'Ateneu (26 de novembre). El cicle 
clourà amb la presentació del llibre dels 25 anys d'amistat 
entre Sant Just Desvern i el municipi nicaragüenc Camoapa.

Neix amb força l’Associació 
d’Estudis Torrellencs

Torrelles de Llobregat compta amb una nova 
entitat cultural. Es tracta de l’Associació d’Estudis 
Torrellencs, que té com a objectiu la preservació 

de la història del municipi baixllobregatí, a través de 
recollir documents orals i escrits que l’expliquin. Els 
primers passos per a la creació de l’associació han 
estat l’aprovació dels estatuts, l’elaboració de l’acta 
fundacional i la designació de la primera Junta Directiva. 
En l’acte de fundació, que es va celebrar el passat 
diumenge 30 d’octubre a Ca la Cinta, hi van participar 
una dotzena de persones. Una de les primeres activitats 
que durà a terme serà la recuperació i salvaguarda de la 
memòria oral de la Gent Gran del municipi.

La Comissió territorial 
d’urbanisme de l’àmbit 
metropolità de Barce-

lona,   presidida pel direc-
tor general d’Ordenació 
del Territori i Urbanisme, 
Agustí Serra, ha aprovat 
definitivament aquest di-
mecres el Pla especial que 
permetrà remodelar i reo-
brir com a teatre l’històric 
Artesà del Prat de Llobre-
gat. L’equipament va ser 
construït a principis del se-
gle XX per l’entitat cultural 

i recreativa Societat Centre 
Artesà. Situat al centre his-
tòric del municipi, ocupa 
una superfície de 5.030 m2 
i es troba parcialment en 
desús, només amb el bar i 
el jardí en funcionament. 
Alguns dels seus elements, 
com les façanes i les cober-
tes del casino, la façana del 
vestíbul d’accés per l’oest i 
el jardí que envolta l’edifici, 
estan protegits. El conjunt 
està classificat com a edifici 
d’interès històric-artístic.

Una inversió   
de 12 milions
L’Ajuntament del Prat 
de Llobregat impulsa un 
projecte per remodelar 
l’equipament amb les in-
fraestructures adients per 
reobrir-lo com a teatre 
adaptat a les necessitats 
actuals, amb un ús comple-
mentari de restauració. Es 
preveu que les tasques de 
condicionament es perllon-
guin durant quatre anys, 

amb una inversió municipal 
aproximada de 12 milions.
 
El Pla delimita el perímetre del 
conjunt i fixa el volum màxim 
que podran tenir les noves 
edificacions que s’hi construi-
ran. Així, la caixa escènica arri-
barà als 21 metres d’alçada; la 
platea, als 14 metres i l’edifici 
situat en la façana sud, als 5 
metres. Les construccions que 
estiguin a tocar de la resta de 
l’illa no podran sobrepassar 
els 10,5 metres d’alçada.

Es preveu que les tasques de condicionament es perllonguin durant quatre anys
Foto:  Arxiu
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ESPORTS

Àlvar Cardona, del Sweetrade Bowling Club–Les 
Franqueses, es va proclamar campió del 13è Torneig 
Seven-3 celebrat a les instal·lacions de Baix Bowling 

de Sant Vicenç dels Horts. Cardona es va fer amb el títol al 
imposar-se a Moisés Pérez (Diagonal) en la partida final de 
defensa de posició (158-226). En categoria femenina, Cristina 
Sanz, del Club Bowling Les Corts, va acaparar tots els rècord, 
millor sèrie (1063), millor repesca femenina (1282) i millor 
partida (236). Un total de 49 esportistes de 12 clubs catalans 
van participar en l’edició d’enguany de la competició. 

Més de 1.200 persones es van donar cita a Gavà per a 
participar en la 22a Marxa del Garraf, una camina-
da de resistència organitza anualment per la Unió 

Muntanyenca Eramprunyà. La prova, de 48 quilòmetres, 
va passar per cinc municipis (Gavà, Castelldefels, Sitges, 
Olivella i Begues). Enguany, es va recuperar el recorregut 
de fa dos anys (es va eliminar el tram entre la Clota i la Sen-
tiu, i es va baixar pel Castell per l’anomenat camí medie-
val). La Marxa del Garraf s’inclou dins de la Copa Catalana 
de Caminades de Resistència i ha comptat també amb un 
recorregut menor de 21 quilòmetres de Gavà a la Morella 
adreçat als participants que s’iniciaven. 

Sant Just Desvern acull el 
Català Absolut de Soft-Ràquet

Les instal·lacions del Mèlich Sports Club de Sant Just 
Desvern van acollir el Campionat de Catalunya Abso-
lut de Soft-Ràquet. El jugador del CT Sabadell, Albert 

Codina, es va proclamar campió després de derrotar a la 
final al sotscampió de la passada edició, Jesús Pablos (Bo-
nasport), per 2 a 0, amb parcials de 17-16 i 15-2. Prèvia-
ment, Codina s’havia imposat a les semifinals a Marc So-
riano (Rocafort), mentre que Pablos va fer el mateix amb 
Sergio Cortijo (Mèlich Sports Club). Cal destacar que el 
campió final, Albert Codina, no va perdre cap joc en tot el 
torneig. El tercer classificat va ser Marc Soriano, que es va 
imposar al partit pel tercer lloc a Sergio Cortijo, per 2  a 1.

Capell Urrutia guanyen la 
Mitja del Castell del Papiol 

Pau Capell, en la categoria masculina, i Maite Urrutia, en 
la femenina, es van proclamar campions de la tercera 
edició de la trail la Mitja del Castell del Papiol. La prova 

atlètica va aplegar gairebé 500 participants que van haver 
de recórrer poc més de vint-i-tres quilòmetres. Capell, del 
Compressport Internacional, va fer un temps d’1h55’37’’. Al-
bert Ollé (Centre Excursionista Torrellenc, 1h56’27’’) i Jordi 
García (AC77, 1h59’09’’) van acabar segon i tercer respec-
tivament. Mentre, Urrutia, del Prorunners Calella, va fer un 
registre de 2h42’22’’. En segona posició va finalitzar Emma 
Anderson (Triatletes Solidaris, 2h44’42’’) i tercera fou Lucia 
Caballero (Club Excursionista Uecanoia, 2h45’35’’).

Amplia aquesta informació a: www.lapremsadelbaix.es

Laia Sanz acaba 
segona a l’ISDE 
de Navarra

La corberenca 
va ocupar el segon 
lloc per equips
 

Arseni Conde, 
trenta anys com 
a president

És el màxim 
responsable del 
Club Bàsquet Prat

'Piti' Belmonte, 
nou entrenador 
del Santboià

Substitueix a Juan 
Camilo Vázquez que va 
presentar la dimissió

SANT FELIU DE LLOBREGAT

L’FC Barcelona i BM Granollers, 
guanyen la Supercopa de Catalunya
El Palau Municipal d’Esports Juan Carlos Navarro va acollir la 
competició d’handbol amb els millors catalans equips del moment

El Palau Municipal 
d’Esports Juan Carlos 
Navarro de Sant Feliu de 

Llobregat va ser escenari  de 
les dues finals de la Superco-
pa de Catalunya d’Handbol. 
L’FC Barcelona, en la catego-
ria masculina, i el KH-7 BM 
Granollers, en la femenina, 
es van proclamar campions 
de l’edició d’enguany. Una 
gran festa del millor han-
dbol català, que ha comp-
tat amb l’organització de 
l’Ajuntament de Sant Feliu 
de Llobregat, el CH Sant Llo-
renç–Sant Feliu i la Federa-
ció Catalana d’Handbol.

A la tarda es va celebrar la 
final femenina entre el KH-7 
BM Granollers i el CH Am-
posta Lagrama, amb victòria 
de les vallesanes per 29 a 25. 

L’enfrontament sempre fou 
dominat per les granolleri-
nes, que van arribar a la mi-
tja part amb una diferència 
favorable de sis goles (16-
10). A la represa, la tònica va 
continuar sent la mateixa tot 
i la reacció final de les de la 
capital del Montsià. Míriam 
González, extrem del KH-7 
BM Granollers, va ser escolli-

da millor jugadora del partit, 
mentre que la portera del 
CH Amposta, Marta Gálvez, 
fou la millor portera.

Posteriorment es va dispu-
tar la final masculina entre 
l’FC Barcelona i el KH-7 BM 
Granollers, amb triomf final 
dels blaugrana per 30 a 25. El 
partit va tenir dues parts molt 
diferenciades. Mentre que la 

primera va ser igualada, a la se-
gona el Barça sempre va anar 
per davant en el marcador tot 
i que no va poder assegurar el 
títol fins a la recta final. Adrià 
Figueras, pivot del Fraikin BM 
Granollers, va ser escollit millor 
jugador del partit, mentre que 
el porter del FC Barcelona Las-
sa, Gonzalo Pérez de Vargas, 
fou el millor porter.

Carles Castillejo i Arantxa Suau es van proclamar campions en l’edició 
d’enguany on també es va celebrar una prova de cinc quilòmetres

Es va celebrar la quarta 
edició de la Mitja Mara-
tó del Prat de Llobregat, 

on també es va organitzar 
una Cursa de 5 Quilòmetres. 
El Club Pratenc AA va ser 
l’organitzador de les dues 
proves i va comptar amb el 
suport de l’Ajuntament i la Fe-
deració Catalana d’Atletisme. 

A la distància de la Mitja 
Marató, el guanyador en la 
categoria masculina va ser 
el viladecanenc Carls Cas-
tillejo (Castillejo&Caceres 
RC) amb un temps final 
d’1h09’59’’. Nacho Cáce-
res (Castillejo&Caceres RC, 
1h’10’00’’) i David Guiamet 
(J’arribu, 1h11’33’’) van ser 
segon i tercer respectiva-
ment. A la categoria feme-
nina, la primera classificada 
fou Arantxa Suau, del Fisio-
logic.com, amb un registre 
de 1h’29’09’’. Segona va ser 
Nerea Costal (CA Running, 

1h29’20’’) i tercera Clàudia 
Capdevila (Adidas Runners 
Barcelona, 1h30’27’’). Va 
completar la distància un 
total de 731 atletes. D’altra 
banda, a la prova dels cinc 
quilòmetres, el guanyador 
en la categoria masculina 
va ser Àlex Rodríguez (ISS, 
16’06’’) seguit de David Gó-
mez (Pratenc AA, 16’13’’) i 
Benito Ojeda (Cies Domingo 
Catalán, 16’15’’). Sara Gómez, 
del Pratenc AA, es va impo-
sar en la categoria femenina 
amb un temps de 18’35’’. 
Sara Benedi (Cornellà Atlèti-
ca, 19’37’’) i Lorena Cubillas 
(Avinent Manresa, 19’52’’) 
foren segona i tercera res-
pectivament. Van completar 
la distància 325 atletes. 

Gimnàstica i triatló
El conjunt sènior del Club 
Esportiu Rítmica Pratenc 
es va proclamar campió de 

Catalunya a Sant Cugat del 
Vallès. Un podi que li per-
metrà disputar el Campio-
nat d'Espanya absolut, que 
se celebrarà a Múrcia de l'1 
al 4 de desembre. La gim-
nasta del CER Pratenc, Ju-
dith Prades, ha estat selec-
cionada per incorporar-se 
al Centre d'Alt Rendiment 
de Madrid per formar part 
de l'equip júnior que re-
presentarà Espanya al pro-

per Campionat d'Europa.  
D’altra banda, per tercer 
any consecutiu, el Prat 
Triatló 1994 es va procla-
mar campió del Rànquing 
de Clubs en categoria mas-
culina i femenina, així com 
a la classificació general on 
es fusionen per puntuació 
per lloc obtingut en totes 
les lligues en què han par-
ticipat els clubs en catego-
ria masculina i femenina. 

EL PRAT DE LLOBREGAT

Més d’un miler d’atletes participen 
en la IV edició de la Mitja Marató

Cardona es corona en el 13è 
Torneig Seven-3 de bowling

La XXII Marxa del Garraf 
aplega més de 1.200 persones

Fotos:  Aj. Sant Feliu de Llobregat

Foto: Pratenc AA

Foto: FCBB
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CASTELLDEFELS

L’ABB Castelldefels jugarà la final 
de la Lliga Catalana EBA 2016
Els baixllobregatins es van imposar per 2 a 1 al CEFS Rubí en 
la final que es va celebrar al Nou Congost de Manresa

ESPORTS
Col·laboració entre el CEBLLOB i 
Càritas Diocesana de Sant Feliu

La seu del Consell Esportiu del Baix Llobregat  va ser 
l’escenari de la signatura de l’acord de col·laboració 
entre el Consell Esportiu (CEBLLOB), encapçalat per la 

seva vicepresidenta Montserrat Zamora i, Càritas Diocesana 
de Sant Feliu de Llobregat amb el seu director al capdavant, 
Joan Torrents. Aquest acord contempla la col·laboració 
del CEBLLOB amb Càritas facilitant la sensibilització sobre 
els seus projectes durant els esdeveniments esportius on 
tingui presència, i mitjançant un donatiu corresponent al 
recapte de les inscripcions de les curses solidàries incloses 
dins el calendari 2016- 2017 de la competició de cros dels 
Jocs Esportius Escolars de la comarca. Aquesta aportació 
anirà destinada  al Projecte Matern-Infantil de Càritas 
Diocesana de Sant Feliu de Llobregat.

El CF Gavà, eliminat als penals 
de la Copa Catalunya Absoluta

El Club de Futbol Gavà no es va poder classificar per 
a la final de la Copa Catalunya Absoluta després de 
perdre en semifinals a La Bòbila davant del Gimnàstic 

de Tarragona. L’equip d’Òscar Mena va plantar cara a un 
rival de categoria superior i al final dels noranta minuts 
el marcador va reflectir el 0 a 0 inicial. Així es va haver de 
disputar un llançament de penals per saber quin equip 
estaria a la final. Van ser els granes els que van estar una 
mica més encertats que el conjunt baixllobregatí i es van 
imposar per 1 a 2 dels cinc que van llançar. El rival dels 
tarragonins serà el guanyador de l’altra eliminatòria entre 
el Badalona i el Girona (es jugarà el proper desembre). 

Arrenca la Lliga Catalana de dards 
amb dos representants comarcals

E l primer cap de setmana de novembre va començar 
una nova edició de la Lliga Catalana 2016-2017 
de Divisió d’Honor. Una competició que aplega 

deu equips, dels quals dos són del Baix Llobregat (CD 
Aigüestoses de Sant Andreu de la Barca i Esplugues 
CD). La resta d’equips són el CE Vdards, El Barrio Navàs, 
Piritoño, Guardiola, La Xarxa, La Gota, Baix Camp i Lligues 
Adg.cat. Els grans favorits són els santandreuencs, els 
dominadors d’aquest esport a Catalunya des de fa anys. 
La temporada es divideix en divuit jornades. 

El Complex Espor-
tiu Can Vinader de 
Castelldefels va ser 

l’escenari l’1 de novem-
bre de les semifinals de la 
XXXV Lliga Catalana EBA, 
que va comptar amb la 
participació de dos equips 
de la nostra comarca. El 
BBA Castelldefels va po-
der guanyar el seu partit 
i es van classificar per a 
la final (la seu i la data de 
la final encara està per 
determinar al tancament 
de la present edició). Els 
castelldefelencs van vèn-
cer al Grup Barna per 82 
a 76 (30-21, 22-18, 10-23 i 
20-14). El conjunt groc va 
aconseguir manar en el 
lluminós a la primera part 
(al descans 52-39). A la re-
presa, se li va complicar el 

partit i, fins i tot, el conjunt 
de Barcelona es va col·locar 
amb un avantatge de cinc 
punts. Finalment un parcial 
en els darrers deu minuts 
de 20 a 14 va decidir el duel 
pels d’Artigot. El domini del 
rebot fou local (40/36), així 
com un major encert des 
de la línia de tres. Cal des-
tacar l’aportació del caste-
lldefelenc Jordi Boronat (18 
punts). El rival a la final serà 
el BC Martorell Solvin, que 
es va imposar al Mollet. 

Atletisme
Per tercer any consecutiu 
es va celebrar l'Aurun Night 
Trail, una cursa nocturna de 
muntanya. Els guanyadors a 
la distància dels 6 quilòme-
tres van ser Marc García, en 
categoria masculina, amb 

un temps de 27’47’’ i Flori-
nela Chifor, en la femenina, 
amb un registre de 37’50’’. 
A la prova dels 10 quilò-
metres, els dos primers 
classificats van ser Israel 
Rodríguez (43’) i Verònica 

Granda (55’25’’). Mentres-
tant, a la distància dels 21 
quilòmetres el guanyador 
en categoria masculina 
fou Miguel Ángel Gonzalo 
(1h43’58’’) i en femenina, 
Maica Sánchez (2h32’16’’). 

Foto:  FCBQ

Foto:  CEBLLOB

23m2 azulejos
6m2 pavimento
Techo de aluminio
2 Downlight
Granito nacional 5,6 modelos a elegir.
Horno multifunción inox
Inducción total de 3 fuegos
Fregadera de 1 o 2 cubetas y grifo
Campana decorativa 90 inox
Mobiliario 4m/l
Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 6.500€ IVA INCLUIDO
POR LA REFORMA DE COCINA Y BAÑO COMPLETO 5% DE DESCUENTO ADICIONAL

OFERTA COCINA COMPLETA

18m2 azulejos
3m2 pavimento

Techo de aluminio
1 Downlight

Inodoro Victoria
Plato de ducha Malta 70x100
Grifería y conjunto teleducha

Mampara cristal hasta 1,30 m/l
Mueble 70 en madera arena, wengé o blanco

Incluido mano de obra, materiales e instalaciones

TOTAL 3.500€ IVA INCLUIDO

OFERTA BAÑO COMPLETOHNOS. MORENO DÍAZ
Reformas y construcciones
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C/Teide,10 - L'HOSPITALET · ryjmoreno99@gmail.com

Albañilería · Fontanería · Carpintería · Electricidad · más... Presupuestos 
sin 

compromiso

Futbol sala

El CCR Castelldefels es va quedar a un pas de donar la gran sorpresa eliminant l’FC Barcelona Lassa dels setzens de final 
de la Copa del Rei. Els blaugrana van guanyar per un ajustat 2 a 3 en un partit que es va disputar al Pavelló de Can 
Vinader i jugaran els vuitens de final de la competició. El CCR Castelldefels van posar ganes, lluita i molta il·lusió però 

no va ser suficient davant d’un rival amb molta més qualitat que va saber aprofitar les seves ocasions.

Un milió d’euros per a la reforma del Poliesportiu de Can Roca

En el marc del Pla Xarxa 
de Governs Locals de 
la Diputació de Barce-

lona, la ciutat baixllobre-
gatina rebrà un total de 
1.800.000 euros en el pe-
ríode 2017-2019. La Mesa 
de Concertació del Pla 
va comunicar l'acord pel 
qual ll'ens supramunicipal 
destinarà a Castelldefels 
aquesta quantia, que ha 
estat negociada pel Govern 
municipal encapçalat per 
la seva alcaldessa Candela 

López. Un milió es desti-
narà a finançar la fase II 
de la reforma del Complex 
Poliesportiu Municipal de 
Can Roca (500.000€ l'any 
2017 i la mateixa quantitat 
l'any 2018). Cal recordar 
que instal·lació va aturar 
la seva activitat esportiva 
després dels desperfectes 
causats per les pluges de 
setembre que van malme-
tre el parquet i va deixar la 
pista inutilitzable per a la 
seva pràctica. L’ajuntament 

va haver de donar una 
solució provisional inver-
tint 18.500 euros en polir 
i rebaixar el ciment. Di-

versos equips, fins que no 
s’instal·li el nou parquet, 
juguen en altres llocs de 
Gavà i localitats veïnes.

Foto:  Aj. Castelldefels




